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ALPICAT 

L'hoquei estrena palmares en una 
temporada que pot ser historica 
El club va guanyar diumenge el primer tÍtol estatal de la seua historia, la Copa Princesa 11 L'equip 
masculí és a un pas d'ascendir. a l'OK Lliga i el femenÍ jugara el play-off per recuperar-la 

XAVIER PUJOL 
L'Hoquei Club Alpicat esta vi
vint una temporada que va camí 
de convertir-se en historica. De 
moment ja ha aconseguit una 
cosa que pocs imaginaven fa 
uns anys, conquerir un títol a 
nivell estataL Va ser diumenge 
passat a Vilafranca del Penedes, 
un deIs bressols de l'hoquei pa
tins catala, on l'equip masculí va 
aixecar la Copa de la Princesa, 
el primer gran títol en la historia 
d'un club que just aquest any 
festeja el vinte aniversari. 

La bona campanya que por
ta el conjunt que dirigeix Jordi 
Expósito, enquadrat al grup sud 
de l'OK Lliga Plata, pot culmi
nar-se d'aquí a unes setmanes 
aconseguint un deIs objectius 
que l'ersegueix des de fa tres 
anys, ascendir a la maxima ca
tegoria, en la qual ara hi ha el 
Lleida Llista, i competir amb 
els grans com Ban;a, Liceo o 
Reus Deportiu. Ara mateix els 
de Sito, que no han perdut ni un 
sol partit deIs que han dispu
tat, compten amb vuit punts de 
renda sobre el segon-classificat, 
el Lloret, quan només en que
den divuit en joco 1 per si aixo 
fas poc, l'equip femení, que la 
temporada passadava baixar de 
l'OK Lliga, té gairebé as segura
da la presencia al play-off per 
recuperar la maxima categoria. 

"Per a nosaltres el súmmum 
seria que els dos equips pogues
sin pujar a l'OK Lliga, pero aixo 
és un somni. Ser deIs pocs clubs 
a tenir dos equips a la maxima 
categoria seria una cosa incre
'ible tant per al club com per a 
una població de només 6.500 
habitants", assenyala la presi
denta del club, Mari Mata, que 
va respondre amb un rotund no 
davant la possibilitat de ven
dre la pla¡;a d'un deIs equips. 
"Estem treballant per poder 
aconseguir ingressos d'on sigui, 
fins i tot de sota de les pedres, 
per as sumir els dos ascensos si 
s'aconsegueixen", assegura. 

Enfortir la base 
El club també ha crescut per 

sota i ja supera el centenar llarg 
de fitxes, amb un total de dis
set equips, tr.etze deIs quals de 
base. "La nostra línia és ser un 
club en que la base sigui molt 
forta, no només centrar-se en el 
primer equip, perque no tenim 
capital per poder manten ir un 
primer equip amb jugador s de 
fora", va sentenciar. 

---~ . --~ -- -
Els integrants del primer equip masculí i del Fem13 després de conquerir els seusrespectius títols de la Copa de la Princesa. 

El club es 
beneficiara del 
nou eomplex del 
Pare del Graó 
• El creixement que esta te
nint l'Hoquei Alpicat a nivell 
d'equips comporta un proble
ma davant de la falta d'instal
lacions. Ara molts equips de 
base han de compartir pave
lló i alguns s'entrenen en una 
pista exterior cedida per !'ins
titut que no és adequada per 
a l'hoquei. Aquesta situació 
millorara de cara a la tempo
rada vinent ambla inaugura
ció prevista per al setembre 
del renovat complex del Parc 
del Graó. 

L'ajuntament d'Alpicat in
ver t ira 2,4 milions d'euros 
a remodelar el complex es
portiu, que inclou l'ampliació 
de la coberta ja existent i el 
tancament perimetral, a més 

I NSTAL'LACIONS 

Una vista recent de les obres que s'estan fent al complex esportiu d'Alpicat. 

de la construcció d'un edifici 
auxiliar per a vestidors, ma
gatzem i infermeria, així com 
una petita zona de grades. 

La nova instaHació tindra 

les dos pistes de padel ja exis
tents, que seran les primeres 
cobertes de caracter munici
pal de la provírtcia de Lleida, i 
n'incorporara dos més, una de 

pensada per al basquet i volei
bol i una altra per a l'hoquei. 
La superfície total de la ins
taHació sera de 3.000 metres 
quadrats. 


